

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ 116-րդ ՀԱՏՈՐԻ

ՄԱԹԵՄԱՏԻԿԱ

<i>Վ. Ս. Ջաքարյան, Ռ. Վ. Դալլաքյան, Բ. Վ. Հովհաննիսյան</i> – B_α արտադրյալների եզրային արժեքների մասին	7
<i>Ա. Ռ. Նազարյան</i> – Նորմալ հարթ երկու կոաչափի ռիչչի-կիսասիմետրիկ ենթաբազմություններ ռեգուլյարության և սինգուլյարության միավոր ինդեքսով .	13
<i>Ա. Հ. Առաքելյան</i> – Սֆերաների կոնֆիգուրացիաները հաստատուն կորության տարածություններում	91
<i>Պ. Է. Մելիք-Աղամյան</i> – Իրական ռեգուլյար տիպի կետով սիմետրիկ օպերատորների մասին	103
<i>Վ. Ս. Ջաքարյան, Ռ. Վ. Դալլաքյան</i> – Ջրբաշյանի և Բյաշկեի արտադրյալների հարաբերության եզրային արժեքների մասին	187
<i>Ա. Յու. Շահվերդյան</i> – Դիսկրետ ունակություն և բինար Մարկովի շղթայից վերցրած բարձր կարգի տարբերությունները	195
<i>Կ. Ա. Քեռյան</i> – Միակության թեորեմ Զիսելսկու բազմապատիկ շարքերի վերաբերյալ	263
<i>Կ. Լ. Ավետիսյան, Ա. Բ. Պետրոսյան</i> – Նորմալ կշիռներով $\mathbb{C}^n$ -ի գնդում Բերգմանի տեսքի որոշ օպերատորների մասին	270
<i>Պ. Է. Մելիք-Աղամյան</i> – Հակադարձելի սիմետրիկ օպերատորների համար Կալկինի վերածող օպերատորի մասին	278
<i>Լ. Զ. Գևորգյան</i> – Անալիտիկ ֆունկցիաներով հավասարումների լուծման Ռամանուջանի եղանակի մասին	284

ԿԻՐԱՌԱԿԱՆ ՄԱԹԵՄԱՏԻԿԱ

<i>Ա. Ա. Չուբարյան, Ա. Ս. Ճիտոյան, Ա. Ա. Խամիսյան</i> – Բազմարժեք տրամաբանություններում արտածման որոշ համակարգերի և նրանցում արտածման բարդությունների վերաբերյալ	108
--	-----

ՄԵԽԱՆԻԿԱ

<i>Ս. Պ. Ստեփանյան</i> – Փոփոխական հաստության օրթոտրոպ սալ-շերտի ջերմաառաձգականության խնդիրը առաձգական ամրակցման հենարանի առկայությամբ	26
<i>Ս. Հ. Մարգարյան, Ս. Վ. Խաչատրյան</i> – Դասական առաձգականության տեսությամբ ընդլայնական սահքային դեֆորմացիաների հաշվառմամբ առաձգական հարթ կոր ձողի (շրջանային) մաթեմատիկական մոդելը	34
<i>Ս. Ա. Համբարձումյան, Ս. Վ. Բելուբեկյան, Կ. Բ. Ղազարյան</i> – Լարումները տիեզերական վերելակի կոնաձև խողովակում	43
<i>Ռ. Մ. Կիրակոսյան</i> – Առաձգական ամրակցված օրթոտրոպ կլոր սալի ծոման ոչ դասական խնդիրը	115
<i>Ռ. Մ. Կիրակոսյան, Ս. Պ. Ստեփանյան</i> – Առաձգական հիմքի վրա հենվող առաձգական ամրակցված օրթոտրոպ կլոր սալի ծոման խնդիրը	120
<i>Ս. Մ. Մխիթարյան</i> – Կրիլովի և Բոգոլյուբովի մեթոդի կիրառությունը առաձգականության տեսության կոնտակտային խնդիրների մի դասի ինտեգրալ հավասարումների լուծմանը	128

<i>Մ. Մ. Մխիթարյան</i> – Գաուսի քառակուսացման բանաձևերի կիրառությունը առաձգականության տեսության կոնտակտային խնդիրների մի դասի ինտեգրալ հավասարումների լուծմանը	202
<i>Ա. Ա. Բեռլին, Լ. Ի. Մաննիչ, Ս. Հ. Մարգարյան, Ս. Ա. Տիման</i> – Պոլիէթիլենային բյուրեղի համար կաշկանդված պտույտներով մոմենտային կոնտինուալ առաձգականության տեսությունը	210
<i>Մ. Մ. Գրիգորյան, Մ. Ս. Մկրտչյան, Ս. Մ. Մխիթարյան</i> - Հակահարթ դեֆորմացիայի ժամանակ առաձգական շերտի համար խառը եզրային երկու խնդիրների մասին	291

ԱՌԱՋԳԱԿԱՆՈՒԹՅԱՆ ՏԵՍՈՒԹՅՈՒՆ

<i>Ռ. Կ. Ալեքսանյան, Վ. Մ. Բելուբեկյան, Ս. Վ. Բելուբեկյան</i> – Խորանարդ համաչափությամբ անիզոտրոպ նյութից պիեզոէլեկտրիկ սեպի անկյունային կետում եզակիությունները	136
--	-----

ՖԻԶԻԿԱ

<i>Ա. Ե. Տոնոյան</i> – ^{41}K ատոմի վիճակների վարքի տեսական հետազոտությունը ուժեղ մագնիսական և π բևեռացմամբ լազերային դաշտում	48
<i>Կ. Հ. Ահարոնյան, Ն. Բ. Մարգարյան</i> – Մեկկողմանի դիէլեկտրական ուժեղացմամբ էկրանավորված էքսիտոնի կապի էներգիան կիսահաղորդչային քվանտային փոստում	57
<i>Ռ. Հ. Ալանակյան</i> - Ֆերմիոնների ծնումը e^+e^- -բախումներում	301

ՔԻՄԻԱԿԱՆ ՖԻԶԻԿԱ

<i>Գ. Ն. Մարգարյան</i> - Օրգանական նյութերի ջերմային ակտիվացմամբ մոնոմոլեկուլային քայքայման քվանտաքիմիական հիմնավորումը և մեխանիզմի մոդելավորումը: Վինիլային եթերների ինքնաքայքայման արագության հաստատունի հաշվարկը: 2	64
<i>Ա. Ս. Մարտիրոսյան, Ս. Վ. Ծառուկյան</i> – Թթվածնի ներկայությամբ ակտիվ և պասիվ մակերևութային վրա CH_3O_2 ռադիկալների օրգանական միացության հետ փոխազդեցության մոդելի ուսումնասիրությունը	219
<i>Ա. Ս. Մարտիրոսյան</i> – $\text{C}_2\text{H}_5\text{O}_2$ ռադիկալների ալդեհիդի հետ հետերոգեն փոխազդեցության հնարավորության մասին	312

ԵՐԿՐԱՖԻԶԻԿԱ

<i>Վ. Յու. Բուրմին, Ա. Մ. Ավետիսյան</i> – Սպիտակի երկրաշարժի հետցնցումային պրոցեսների ուսումնասիրությունը մոտակա դիտակայանների տվյալներով	225
---	-----

ՔԻՄԻԱ

<i>Ս. Հ. Մարգարյան, Կ. Ս. Մարգարյան, Ա. Ս. Մարգարյան</i> - Մետաղ պարունակող պոլիմերային ծածկույթների ձևավորման միափուլ մեթոդ	317
--	-----

ԵՐԿՐԱՔԻՄԻԱ

<i>Ս. Վ. Գրիգորյան, Ռ. Ա. Փաշայան, Լ. Վ. Հարությունյան</i> - Հայաստանի տարածքի երկրադինամիկական գործընթացների հիդրոերկրաբանական դիտարկումների արդյունքները	141
--	-----

ԿԵՆՍԱՔԻՄԻԱ

<i>Վ. Օ. Թոփուզյան, Տ. Ս. Խաչատրյան</i> - Ցածր տրիոդոթիրոնինի սինդրոմի շտկումը առնետների մոտ N-տեղակալված- α , β -դեհիդրոամինաթթուների խոլինի եթերի միջոցով	148
<i>Տ. Ս. Խաչատրյան, Վ. Օ. Թոփուզյան</i> - Կենսաբանական ակտիվ նյութերի գերցածր չափաբաժինների ազդեցության համեմատական վերլուծությունը առնետների մոտ ցածր տրիոդոթիրոնինի սինդրոմի պայմաններում	233
<i>Գ. Ա. Գևորգյան, Ա. Մ. Հակոբյան, Հ. Ա. Մովսեսյան, Ա. Ա. Աղաբաբովա</i> - Առնետների աղիների միկրոբիոտան ամֆետամինի ազդեցությամբ.....	321

ՄԱՆՐԷԱԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

<i>Լ. Հ. Հակոբյան, Ն. Մ. Հարությունյան, Կ. Վ. Հարությունյան, Ա. Հ. Թռչունյան</i> - Ավանդական հայկական կաթնամթերքներ՝ մածունի, յուղորդի մանրէաբանական և ադիեզիվ հատկությունները	154
<i>Ն. Ս. Մնացականյան, Ա. Հ. Թռչունյան</i> - Ծակոտկեն հանքային տուֆից և արծաթի նանոմասնիկներից բաղկացած նանոկոմպոզիտ գոիչի հակամանրէային ակտիվությունը գրամ-դրական և գրամ-բացասական բակտերիաների նկատմամբ. տարբեր էֆեկտներ և կախվածություն արծաթի կոնցենտրացիայից	327

ՖԻԶԻՈԼՈԳԻԱ

<i>Ք. Վ. Ղազարյան, Շ. Գ. Մարգարյան</i> - Միգրոտիների տարբեր օրգանների ինքնաբուխ էլեկտրական ակտիվության համեմատական վերլուծությունը	69
<i>Լ. Ռ. Մանվելյան, Ա. Մ. Նատոյան, Դ. Օ. Թերզյան, Ա. Վ. Մարգարյան</i> - Գորտի ուղեղիկացանցային պրոյեկցիոն համակարգի նեյրոնալ մեխանիզմները	76
<i>Ա. Ս. Չոբանյան, Հ. Հ. Մկրտչյան, Ա. Լ. Գրիգորյան, Ա. Ա. Մելքոնյան</i> - Սինապտիկ փոխանցման մաթեմատիկական մոդել՝ երկարատև պոտենցիալի .	335

ԲՈՒՍԱԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

<i>Ժ. Հ. Վարդանյան</i> - Հայաստանի բնության հատուկ պահպանվող տարածքների դենդրոֆլորաների տաքսոնոմիական կազմի համեմատական վերլուծություն	168
<i>Ժ. Հ. Վարդանյան, Մ. Մ. Գրիգորյան</i> - Ծառաբույսերի պարտիզային ձևերի տաքսոնոմիական բազմազանությունը և դրանց ներմուծման հնարավորությունները Հայաստանում	239

ԲԱՆԱՍԻՐՈՒԹՅՈՒՆ

<i>Ա. Ս. Սահակյան</i> - Տապանակիր լեռան ավանդապատումը և Հայաստանի սրբազնացումը	246
--	-----

СОДЕРЖАНИЕ 116-го ТОМА

МАТЕМАТИКА

<i>В. С. Захарян, Р. В. Даллакян, И. В. Оганисян</i> – О граничных значениях произведения B_α	7
<i>А. Р. Назарян</i> – Нормально плоские риччи-полусимметрические подмногообразия коразмерности два с единичными индексами регулярности и сингулярности	13
<i>А. Г. Аракелян</i> – Конфигурации сфер в пространствах постоянной кривизны	91
<i>П. Э. Мелик-Адамян</i> – О симметрических операторах с вещественной точкой регулярного типа	103
<i>В. С. Захарян, Р. В. Даллакян</i> – О граничных значениях частного произведений Джрбашяна и Бляшке	147
<i>А. Ю. Шахвердян</i> – Дискретная емкость и разности высшего порядка от Марковских цепей с двумя состояниями	195
<i>К. А. Керян</i> – Теорема единственности для кратных рядов Чисельского	263
<i>К. Л. Аветисян, А. И. Петросян</i> – О некоторых операторах типа Бергмана с нормальными весами в шаре из $\mathbb{C}^n$	270
<i>П. Э. Мелик-Адамян</i> – Об операторе приведения Калкина для обратимых симметрических операторов	278
<i>Л. З. Геворгян</i> – О методе Раманужана решения уравнений с аналитическими функциями	284

ПРИКЛАДНАЯ МАТЕМАТИКА

<i>А. А. Чубарян, А. С. Читоян, А. А. Хамисян</i> – О некоторых системах доказательств для многозначных логик и сложностях выводов в них	108
--	-----

МЕХАНИКА

<i>С. П. Степанян</i> – Задача термоупругости ортотропной пластинки-полосы переменной толщины при наличии упруго защемленной опоры	26
<i>С. О. Саркисян, М. В. Хачатрян</i> – Математическая модель плоского кривого (кругового) упругого стержня по классической теории упругости с учетом поперечных сдвиговых деформаций	34
<i>С. А. Амбарцумян, М. В. Белубекян, К. Б. Казарян</i> – Напряжения в конической трубке космического лифта	43
<i>Р. М. Киракосян</i> – Неклассическая задача изгиба упруго защемленной ортотропной круглой пластинки полями	115
<i>Р. М. Киракосян, С. П. Степанян</i> – Задача изгиба упруго защемленной ортотропной круглой пластинки, опирающейся на упругое основание	120
<i>С. М. Мхитарян</i> – Применение метода Крылова и Боголюбова к решению интегральных уравнений одного класса контактных задач теории упругости	128
<i>С. М. Мхитарян</i> – Применение квадратурных формул Гаусса к решению интегральных уравнений одного класса контактных задач теории упругости	202
<i>А. А. Берлин, Л. И. Маневич, С. О. Саркисян, С. А. Тиман</i> – Континуальная моментная теория упругости стесненного вращения для кристалла полиэтилена	210
<i>М. С. Григорян, М. С. Мкртчян, С. М. Мхитарян</i> – О двух смешанных граничных задачах для упругого слоя при антиплоской деформации	291

ТЕОРИЯ УПРУГОСТИ

- Р. К. Александян, В. М. Белубекян, М. В. Белубекян* – Особенности в угловых точках упругого клина из пьезоэлектрического материала кубической симметрии ... 136

ФИЗИКА

- А. Е. Тоноян* – Теоретическое исследование поведения ^{41}K атомов в π -поляризованном лазерном излучении в присутствии сильного магнитного поля..... 48
- К. Г. Агаронян, Н. Б. Маргарян* – Энергия связи экранированного экситона в полупроводниковой квантовой яме с односторонним диэлектрическим усилением .. 57
- Р. А. Аланакян* – Рождение фермионов в e^+e^- -столкновениях 301

ХИМИЧЕСКАЯ ФИЗИКА

- Г. Н. Саргсян* – Квантово-химическое обоснование и моделирование механизма мономолекулярного распада органического соединения при термической активации. Расчет констант скорости мономолекулярного спонтанного распада виниловых эфиров. 2 64
- А. С. Мартиросян, С. В. Царукян* – Исследование модели взаимодействия радикалов CH_3O_2 с органическим соединением в присутствии кислорода на активной и пассивной поверхностях 219
- А. С. Мартиросян* – О возможности гетерогенного взаимодействия радикалов $\text{C}_2\text{H}_5\text{O}_2$ с альдегидом 312

ГЕОФИЗИКА

- В. Ю. Бурмин, А. М. Аветисян* – Сравнительный анализ афтершокового процесса Спитакского землетрясения по наблюдениям близких станций 225

ХИМИЯ

- С. А. Саргисян, К. С. Маргарян, А. С. Саркисян* – Одностадийный метод формирования металлосодержащих полимерных покрытий 317

ГЕОХИМИЯ

- С. В. Григорян, Р. А. Пашаян, Л. В. Арутюнян* – Результаты гидрогеологического мониторинга геодинамических процессов территории Армении 141

БИОХИМИЯ

- В. О. Топузян, Т. С. Хачатрян* – Коррекция синдрома низкого трийодтиронина у крыс посредством холиновых эфиров N-замещённых- α , β -дегидроаминокислот ... 148
- Т. С. Хачатрян, В. О. Топузян* – Сравнительный анализ воздействия сверхмалых доз биологически активных веществ в условиях синдрома низкого трийодтиронина у крыс 233
- Г. А. Геворкян, А. М. Акопян, О. А. Мовсисян, А. А. Агабабова* – Микробиота кишечника крыс под воздействием амфетамина 321

МИКРОБИОЛОГИЯ

- Л. Г. Акопян, Н. М. Арутюнян, К. В. Арутюнян, А. А. Трчунян* – Микробиологические и адгезивные свойства традиционных армянских кисломолочных продуктов мацун и йогурт 154
- Н. С. Мнацаканян, А. А. Трчунян* – Антибактериальная активность против грамположительных и грамотрицательных бактерий нанокompозитного фильтра на основе пористого минерала туфа и наночастиц серебра: различные эффекты и зависимость от концентрации серебра 327

ФИЗИОЛОГИЯ

- К. В. Казарян, Ш. Г. Маргарян* – Сравнительный анализ характеристик спонтанной электрической активности различных органов мочевого тракта крысы 69
- Л. Р. Манвелян, А. М. Насоян, Д. О. Терзян, А. В. Маркарян* – Нейронные механизмы мозжечково-ретикулярной проекционной системы лягушки 76

<i>А. С. Чобанян, О. А. Мкртчян, А. Л. Григорян, А. А. Мелконян</i> - Компьютерное моделирование долгодлящейся потенции	335
БОТАНИКА	
<i>Ж. А. Варданян</i> – Сравнительный анализ таксономического состава дендро-флор особо охраняемых и природных территорий Армении	168
<i>Ж. А. Варданян, М. М. Григорян</i> – Таксономическое разнообразие садовых форм древесных растений и возможности их интродукции в Армении	239
ФИЛОЛОГИЯ	
<i>А. С. Саакян</i> – Легенда о горе ковчега и сакрализация Армении	246

CONTENTS of 116th VOLUME

MATHEMATICS

V. S. Zakaryan, R. V. Dallakyan, I. V. Hovhannisyan – On the Boundary Values of the Product B_α	7
A. R. Nazaryan – Normally Flat Ricci-Semisymmetric Submanifolds of Codimension Two with Unity Indexes of Regularity and Singularity	13
A. H. Arakelyan – Configurations of Spheres in Spaces of Constant Curvature	91
P. E. Melik-Adamyanyan – On Symmetric Operators with a Real Point of Regular Type	103
V. S. Zakaryan, R. V. Dallakyan – On Boundary Properties of Partial Products of Djrbashyan and Blaschke	187
A. Yu. Shahverdian – A Discrete Capacity and Higher-Order Differences of Two-State Markov Chains	195
K. A. Keryan – Uniqueness Theorem for Multiple Ciesielski Series	263
K. L. Avetisyan, A. I. Petrosyan – On Some Bergman Type Operators with Normal Weights Over the Ball in $\mathbb{C}^n$	270
P. E. Melik-Adamyanyan – On the Calkin Reduction Operator for Invertible Symmetric Operators	278
L. Z. Gevorgyan - On Ramanujan Method of Solution of Equations with Analytic Functions	284

APPLIED MATHEMATICS

A. A. Chubaryan, A. S. Tchitoyan, A. A. Khamisyan – On Some Proof Systems for Many-Valued Logics and on Proof Complexities in It	108
--	-----

MECHANICS

S. P. Stepanyan – Thermo-Elasticity Problem of an Orthotropic Plate-Strip of Variable Thickness at the Presence of an Elastically Fastened Support	26
S. H. Sargsyan, M. V. Khachatryan – Mathematical Model of Elastic Plane Curve Beam (Circular) with Consideration of Shear Deformations on the Basis of the Classical Theory of Elasticity	34
S. A. Ambartsumian, M. V. Belubekyan, K. B. Ghazaryan - Stresses in a Tapered Space Elevator Tube	43
R. M. Kirakosyan - The Non-Classical Problem of a Bend of an Elastically Fastened Orthotropic Round Plate	115
R. M. Kirakosyan, S. P. Stepanyan – The Problem of Bending Resiliently Clamped Orthotropic Circular Plate Resting on the Elastic Foundation	120
S. M. Mkhitarian – Application of the Krylov-Bogolyubov Method for Solving Integral Equations of a Class of Contact Problems of the Theory of Elasticity	128
S. M. Mkhitarian – Application of Gauss Quadrature Formulas to the Solution of Integral Equations of One Class of Contact Problems of Elasticity Theory.....	202
A. A. Berlin, L. I. Manevich, S. H. Sargsyan, S. A. Timan – Continual Moment Theory of Elasticity with Constrained Rotation for Polyethylene Crystal	210
M. S. Grigoryan, M. S. Mkrtchyan, S.M. Mkhitarian - On Two Mixed Boundary Value Problems for an Elastic Layer under Antiplane Deformation	291

ELASTICITY THEORY

R. K. Aleksanyan, V. M. Belubekyan, M. V. Belubekyan – Singularities in the Corner Points of the Elastic Wedge from the Piezoelectric Material of the Cubic Symmetry.....	136
---	-----

PHYSICS

- A. Y. Tonoyan – Theoretical Investigation of ^{41}K States Behavior under Strong Magnetic Field and π Polarized Laser Field 48
- K. H. Aharonyan, N. B. Margaryan – Binding energy of the one-sided dielectrically enhanced screened exciton in semiconductor quantum well 57
- R. H. Alanakyan – Production of Fermions in e^+e^- -collisions 301

CHEMICAL PHYSICS

- G. N. Sargsyan - Quantum-chemical Explanation and Modeling of Mechanism of Unimolecular Decay of Organic Compounds under Thermal Activation. Calculation of the Constant of Rate of Vinyl Ethers. 2 64
- A. S. Martirosyan, S. V. Tsarukyan – Investigation of a Model of Interaction between Organic Compound and CH_3O_2 Radicals in the Presence of Oxygen on the Active and Passive Surfaces 219
- A. S. Martirosyan – About the Possibility of the Heterogeneous Interaction of $\text{C}_2\text{H}_5\text{O}_2$ Radicals with Aldehyde 312

GEOPHISICS

- V. Yu. Burmin, A. M. Avetisyan – Comparative Analysis of the Aftershock Process of Spitak Earthquake on Observations Close Stations 225

CHEMISTRY

- S. H. Sargsyan, K. M. Margaryan, A. S. Sargsyan – One-Step Method for the Formation of Metal-Polymer Coatings 317

GEOCHEMISTRY

- S. V. Grigoryan, R. A. Pashayan, L. V. Arutyunyan - The Results of Hydrogeological Monitoring of Hydrodynamic Processes of the Territory of Armenia 141

BIOCHEMISTRY

- V. O. Topuzyan, T. S. Khachatryan – N-Substituted- α , β -Dehydroaminoacids Choline Ethers in Low Triiodothyronine Syndrome in Rats 148
- T. S. Khachatryan, V. O. Topuzyan - The Comparative Analysis of the Action of Ultra-Low Doses of Biologically Active Substances in the Conditions of a Low Triiodothyronine Syndrome in Rats 233
- G. A. Gevorgyan, A. M. Hakobyan, H. A. Movsesyan, A. A. Agababova - Intestinal Microbiota in Rats under the Influence of Amphetamine 321

MICROBIOLOGY

- L. H. Hakobyan, N. A. Harutyunyan, K. V. Harutyunyan, A. H. Trchounian - Microbiological and Adhesive Properties of Armenian Traditional Fermented Milk Products, Matsun and Yogurt 154
- N. S. Mnatsakanyan, A. H. Trchounian – Antibacterial Activity of the Nanocomposite Filter Based on Porous Mineral Tuff and Silver Nanoparticles Against Gram-Positive and Gram-Negative Bacteria : the Different Effects and Dependence on the Concentration of Silver 327

PHYSIOLOGY

- K. V. Kazaryan, Sh. G. Margaryan – Comparative Analysis of the Characteristics of Spontaneous Electrical Activity in Various Organs of the Urinary Tract 69
- L. R. Manvelyan, A. M. Nasoyan, D. O. Terzyan, A. V. Margaryan - Neuronal Mechanisms of the Cerebello-Reticular Projection System in Frog 76
- A. S. Chobanyan, H. A. Mkrtchian, A. L. Grigoryan, A. A. Melkonyan - Mathematical Model of Synaptic Transmission: Long-Term Potentiation 335

BOTANY

Zh. H. Vardanyan – Comparative Analysis of the Taxonomic Composition of Dendroflora in Specially Protected Natural Areas of Armenia 168

h. H. Vardanyan, M.M. Grigoryan – Taxonomical Diversity of Garden forms of Woody Plants and Options for Their Introduction into Armenia 239

PHILOLOGY

A. S. Sahakyan - The Legend about the Mount of Ark and Sacralization of Armenia..... 246